
Ülés jegyzőkönyve A BME Építészmérnöki Kari Tanácsának Oktatási Bizottsága 2015. február 11. 

 

1. Az OB egyhangúan elfogadja a napirendet. 

2. Beszámoló a tanterv felülvizsgálatáról szóló munkáról. 

Előterjesztő: Dobszay Gergely oktatási dékánhelyettes 

A tanterv reformja rendszeres üléseken kerül szóba. A megbeszélések résztvevői: 

a kari vezetés. A reform oka a 2006 óta változó gazdasági és politikai környezet, 

valamint a folyó képzés tapasztalatai. 

 

Az OB várja az előterjesztendő koncepciót, hogy majdan megvitathassa. 

 

3. Az ingatlanfejlesztő mérnök mesterszak létesítése 

Előterjesztő: Építéskivitelezési és Szervezési Tanszék 

Az anyaghoz készült opponencia és dékánhelyettesi javaslat. A született 

javaslatok figyelembevételével a bizottság egyhangúlag támogatta a szak 

módosításának folyamatát. (Mivel  az OB nem tekintette véglegesnek a szak 

módosításáról, új szakirány létesítéséről szóló dokumentációt, ezért nem arról 

szavazott.) 

4. Egyebek 

a. Az Épületszerkezettan zárószigorlat előtanulmányi rendjének módosítása 

Előterjesztő: Épületszerkezettani  Tanszék 

A felvetésből mindkét szakirányra vonatkozóan (szerkezetes szakirány: 

épszerk 7-8, tervező szakirány épszerk 5-6) a következő ülésére 

előterjesztés készül, amit március 18-án tárgyalunk meg. 

b. Hallgatói ösztöndíjpályázat ütemezését (Budapest Ösztöndíj Program) 

harmonizálni kell a mi tantervünkkel, hogy hallgatóink részt vehessenek 

rajta. A következő ülésre előterjesztés és javaslatok készülnek ezzel 

kapcsolatban. 

c. A Rigipsz cégcsoport hallgatói pályázatot szeretne kiírni. Ennek 

gondozását kéri a dékánhelyettes. 
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